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I Z V O D  IZ  Z A P I S N I K A 

sa XXII (dvadesetdruge) redovne sjednice Skupštine opštine Herceg Novi održane dana 
18.07.2016. godine u prostorijama Opštine Herceg Novi sa početkom u 08,30 časova. 

Sjednicom predsjedava Andrija Radman, predsjednik Skupštine koji je pozdravio prisutne i 
otvorio sjednicu. Saziv sa materijalima upućen je 01.07.2016.godine svim odbornicima, 
parlamentarnim partijama i strankama, predsjednici Opštine, potpredsjedniku Opštine, Glavnom 
administratoru, obrađivačima, nevladinom sektoru i predstavnicima sredstava javnog informisanja. 

Odsustvo sa sjednice najavili su odbornici Milovan Baždar i Zinaida Miljković. 
Na osnovu člana 147 i 148 Poslovnika Skupštine opštine Herceg Novi, u radu Skupštine, kroz 

institut “slobodne stolice” po tački 3. predloženog dnevnog reda učestvuje gospođa Olivera Doklestić, 
dok po tačkama 4. i 12. učestvuje gospodin Ilija Budeč. 

Tok sjednice fonografski se snima, a javni prenos se vrši putem Javnog radio difuznog servisa 
Radio  TV Herceg Novi. Zainteresovanost za televizijskim snimanjem, iskazala je Televizija „Novi TV“. 

O zapisniku sa sjednice stara se g-đa Dragana Stanišić iz Službe Skupštine.  
Polazeći od člana 64 stav 1 i 2 Poslovnika konstatuje se da sjednici od ukupno 34 odbornika 

prisustvuje 30 odbornika te da su obezbijeđeni uslovi za punovažan rad i odlučivanje. 
Predsjedavajući je stavio na izjašnjavanje Izvod iz zapisnika sa XXI redovne sjednice održane 

dana 27.05.2016. godine , te konstatovavo da je isti usvojen uz 24 glasa „za“ i 5 glasova „uzdržan“. 
Predsjedavajući je stavio na izjašnjavanje Izvod iz zapisnika sa nastavka  XXI redovne sjednice 

održane dana 07.06.2016. godine , te konstatovavo da je isti usvojen uz 24 glasa „za“ i 5 glasova 
„uzdržan“. 

Predsjedavajući je stavio na izjašnjavanje Izvod iz zapisnika sa VIII vanredne sjednice održane 
dana 24.06.2016. godine , te konstatovavo da je isti usvojen uz 24 glasa „za“ i 5 glasova „uzdržan“. 

Predsjedavajući je informisao prisutne da su naknadno dostavljeni stavovi nadležnih Odbora 
koji su održali svoje sjednice i  predlog Odbora za izbor i imenovanja -Rješenje o imenovanju Žirija za 
dodjelu nagrada i Povelje Opštine Herceg Novi povodom tačke Izbor i imenovanja. Takođe je 
dostavljen i zahtjev za proširenje dnevnog reda od strane predsjednice Opštine i to sa tačkama:        
Predlog Odluke o upotrebi sredstava stalne budžetske rezerve i  Predlog Odluke o prenosu ovlašćenja. 

Predsjedavajući je obavijestio prisutne da kao Predsjednik Skupštine predlaže da se dnevni red 
dopuni sa Informacijom o stanju predškolskog i osnovnog obrazovanja sa predlogom zaključaka. 

Odbornica Danijela Đurović je postavila pitanje da li se sa predloženog dnevnog reda povlači 
tačka: Predlog Odluke o zaradama lokalnih službenika i namještenika u Opštini Herceg Novi, s obzirom 
da nije stigla potrebna saglasnost resornog Ministarstva, te predložila da se Predlog Odlluke o 
zaradama lokalnih funkcionera Opštine Herceg Novi, povuče sa dnevnog reda, iz razloga što je 
pokrenuta inicijativa za izmjenu Zakona. 

Andrija Radman ističe da je napravio propust prilikom davanja potrebnih obavještenja u vezi 
sa predloženim dnevnim redom, te informisao odbornike da Predlog Odluke o zaradama lokalnih 
službenika i namještenika u Opštini Herceg Novi, nije dobio potrebnu saglasnost od strane  
Ministarstva finansija, iz razloga što je lokalna samouprava, najranjivijim kategorijama službenika i 
namještenika, kojima je shodno Zakonu došlo do značajnog umanjenja zarada, povećala iste sa 
Zakonom dozvoljenim procentom, što Ministarstvo finansija nije uvažilo, te se  iz navedenog razloga 
Predlog Odluke, povlači sa dnevnog reda. 

Odbornica Ljiljana Bojanić navodi da je jedan od zaključaka sa prethodne sjednice Skupštine 
opštine Herceg Novi bio da Sekretarijat za prostorno planiranje i izgradnju sa Agencijom za izgradnju i 
razvoj Herceg Novog sagleda i pripremi Informaciju da li je došlo do propusta i izostavljanja bilo kog 
planskog dokumenta iz Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o produženju primjene planskih 
dokumenata i pripremi predlog za dopunu iste na prvoj narednoj sjednici Skupštine, te postavlja 
pitanje da li je nešto urađeno po tom pitanju. 

Predsjedavajući je informisao da su Sekretarijat za prostorno planiranje i  izgradnju i Agencija 
za izgradnju i razvoj Herceg Novog postupili po navedenom zaključku, te utvrdili da nema planskih 
dokumenata koji su propušteni, odnosno da nema onih kojima se može produžiti važenje, iz razloga 
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što su to zastarjeli planski dokumenti koji ne zadovoljavaju osnovne parametre za izdavanje 
građevinskih dozvola, i kao takvi su neupotrebljivi. 

Odbornica Ljiljana Bojanić je u proceduralnom reagovanju navela da je dobila informaciju da 
DUP Centar Igalo nije vremenski ograničen, te postavlja pitanje zbog čega nije u primjeni. Smatra da 
je odbornicima trebala biti dostavljena Informacija u pisanoj formi. 
 Kako više nije bilo predloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda, predsjedavajući je stavio na 
izjašnjavanje i konstatovao da je Predlog Rješenja o imenovanju Žirija za dodjelu nagrada i Povelje 
Opštine Herceg Novi, uz 27 glasova “za” i 3 glasa “uzdržani”, uvršten u dnevni red. 
 Uz 30 glasova “za”, jednoglasno, u dnevni red je uvrštena tačka: Predlog Odluke o upotrebi 
sredstava stalne budžetske rezerve. 
 Uz 18 glasova “za”, 7 glasova “protiv” i 5 glasova “uzdržani”, u dnevni red je uvrštena tačka: i  
Predlog Odluke o prenosu ovlašćenja. 
 Uz 30 glasova “za”, jednoglasno, u dnevni red je uvrštena tačka: Informacija o stanju 
predškolskog i osnovnog obrazovanja sa predlogom zaključaka. 
 Uz 17 glasova “za” i 13 glasova “ protiv” je usvojen predlog da se tačka: Predlog Odlluke o 
zaradama lokalnih funkcionera Opštine Herceg Novi, povuče sa dnevnog reda. 
 Predsjedavajući je uz izmjenu redosleda tačaka, stavio na usvajanje dnevni red u cjelini i 

konstatovao da je uz 20 glasova”za” i 10 glasova “uzdržan” usvojen sledeći 

D N E V N I    R E D 

1.Informacija o stanju predškolskog i osnovnog obrazovanja sa predlogom zaključaka. 
2. Predlog Odluke o upotrebi sredstava stalne budžetske rezerve. 
3. Predlog Odluke o prenosu ovlašćenja. 
4. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku Upravnog odbora  Javne ustanove „Dnevni centar 
za djecu sa smetnjama i teškoćama u razvoju“ Herceg Novi, broj 309 od 15.07.2015. godine. 
- Predlog Rješenja o imenovanju Žirija za dodjelu nagrada i Povelje Opštine Herceg Novi. 
5. Predlog Odluke o donošenju Urbanističkog projekta „Mimoza Estate“ u Igalu. 
6.Predlog Odluke o utvrđivanju lokacije za rekonstrukciju lokalnog objekta od opšteg interesa- 
mjesne kapele u Đenovićima, Opština Herceg Novi. 
7.Predlog Odluke o utvrđivanju lokacije  za izgradnju distributivne mreže naponskog nivoa od 10kV 
"Klinci-Mrkovi", kao lokalnog objekta od opšteg interesa.  
8.Predlog Odluke o određivanju lokacije za izgradnju lokalnog objekta od opšteg interesa, objekta 
ruralnog razvoja, turističkog- ruralnog kompleksa „Klub zdravlja i uživanja“ na lokaciji koja se sastoji 
od katastarske parcele broj 1945/1 K.O. Podi, Opština Herceg Novi.  
9. Predlog Odluke o prodaji katastarskih parcela br.2578/2 i 2580/2 sve u K.O. Topla radi 
kompletiranja urbanističke parcele. 
10. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku odbora direktora DOO „Vodovod i kanalizacija“ 
Herceg Novi broj 52/1 od 01.06.2016. godine. 
11. Predlog Odluke o organizaiji i načinu obavljanja auto-taksi prevoza na teritoriji Opštine Herceg 
Novi. 
12.Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku Predsjednice Opštine Herceg Novi o radnom 
vremenu broj 01-1-1357/16 od 21.06.2016. godine. 
13.Informacija o Završnom računu Budžeta Opštine Herceg Novi za 2015. godinu. 
14.Informacija o toku realizacije Programa mjera i aktivnosti za pripremu turističke sezone 2016. 
godine. (Ilija Budeč) 
15.Odbornička pitanja i odgovori. 
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I 
Informacija o stanju predškolskog i osnovnog obrazovanja  
                                 sa predlogom zaključaka 

 
Andrija Radman je u svojstvu predlagača podnio uvodno izlaganje po Informaciji o stanju 

predškolskog i osnovnog obrazovanja sa predlogom zaključaka, te naveo da je usled obrušavanja 
nadstrešnice, vrtić “Naša radost” na Savini zatvoren iz bezbjedonosnih razloga, a da je prije nekoliko 
dana lokalna samouprava dobila obavještenje od strane Ministarstva prosvjete, da se i JU OŠ “Milan 
Vuković”, zatvara iz istih razloga i neće biti u upotrebi tokom 2017.g. Cijeneći činjenicu da shodno 
navedenom 250 korisnika predškolskog uzrasta i 750 osnovaca neće moći pohađati navedene 
ustanove u normalnim okolnostima, te da Ministarstvo prosvjete nema načina ni mogućnosti da na 
neki drugi način riješi ovo pitanje osim disperzije učenika po ustanovama od Sutorine do Kamenara, 
koje su i same po sebi pretrpane i otežano funkcionišu, lokalna samouprava je kao dobar domaćin, 
smatrala da se mora uključiti i iznaći neko rješenje. U tom smislu lokalna samouprava,kao mogući vid 
prevazilaženja nastalog problema, predlaže sledeće: da se u okviru ŠC “Ivan Goran Kovačić” sredstvima 
Opštine  u iznosu od 80.000,00 eura adaptira pet prostorija a da se u prostorijama zadužbine “ 
Ukropina” , sadašnji “Dnevni centar” smjesti jaslična grupa, čime se rješava problem vrtića. Što se tiče 
“Dnevnog centra” lokalna samouprava je u dogovoru sa roditeljima raspisala javni poziv kako bi se 
pronašle prostorije potrebne za neometano funkcionisanje navedene ustanove, a kao krajnje rješenje 
nudi se prostor od 200 m2-bivši Kubus na Savini, u kom će biti smještena lica sa smetnjama i teškoćama 
u razvoju od 18-27 godina, dok će četvoro djece boraviti u okviru doma za nezbrinutu djecu u Bijeloj. 
Što se tiče problema osnovne škole “Milan Vuković”, lokalna samouprava je odlučila da se uključi u 
pregovore sa vlasnikom upravne zgrade “Prvoborac” koji je spreman da prostorije od prvog do petog 
sprata ustupi pod povoljnim uslovima, na način što će mu se zakupnina prebijati sa njegovim porezom 
na nepokretnost i budućim građevinskim dozvolama. Navedeni prostor je relativno uređen i 
adaptacijom i uređenjem unutrašnjih zidova, za 30 dana je moguće napraviti 13 učionica. Međutim 
prostor sam po sebi nije dobar jer je u blizini kružnog toka i u prizemlju istog se nalaze prodavnica i 
kafić, te je lokalna samouprava smatrala da bi za osnovce svrsishodnije bilo da se adaptiraju prostorije 
u okviru Doma omladine u starom gradu. Za adaptaciju svih prostorija lokalna samouprava će izdvojiti 
značajna sredstva, ali se bilo mišljenja da lokalna samouprava to mora obezbjediti kako bi obezbjedila 
da oko 1000 djece započnu svoje predškolsko i osnovno obrazovanje na za sada najprihvatljivi način. 
Sa Direkcijom za javne radove dogovoreno je da se radi o hitnom postupku, te će u tom smislu javni 
poziv trajati jedan dan, i biće skraćeni svi rokovi kad su izvođači radova u pitanju, usled čega će cijeli 
postupak trajati svega 12 dana. U daljem navodi da će nastava u OŠ “Milan Vuković” pretrpiti 
odlaganje početka školske godine do 15 septembra, kao i da sve planirano treba da dobije saglasnost 
Ministarstva prosvjete. 

Odbornik Obrad Gojković navodi da je lokalna samouprava morala da se uključi u rješavanje 
problema funkcionisanja predškolskih i školskih ustanova iz razloga što se urušava finansijska 
konstrukcija države, i u tom smislu će se lokalna samouprava ubuduće naći pred brojnim izazovima. U 
daljem navodi da je u državnu kasu od privatizacija u Novom prihodovano preko 100 miliona eura i da 
ništa od navedenog nije vraćeno Opštini. Klub odbornika Demokrate podržaće predložena rješenja. 

Andrija Radman navodi da Ministarstvo prosvjete zbog složenosti procedura nije moglo da 
ponudi drugačije rješenje osim disperzije učenika po školama od Sutorine do Kamenara, ali da je 
pokušalo da uradi sve što je moguće u ovom trenutku. U daljem navodi da je lokalna samouprava, kao 
dobar domaćin, za kratko vrijeme omogućila da se krene u nekom pravcu i u tom smislu ponudila 
moguća rješenja za prevazilaženje problema. Da li su ta rješenja dobra, vjerovatno nisu, ali su najbolja 
moguća u ovom trenutku. 

Odbornik Blago Radanović navodi da problem školstva u Novom egzistira već 30 godina i da 
se neće prevazići tokom školske 2016/2017 godine. Smatra da predlog disperzije učenika po 
područnim jedinicama nije najbolji i da je teško izvodljiv, te da podržava predloge predsjednika 
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Skupštine. Kako sav teret adaptacije i zakupa prostorija ne bi pao na lokalnu samoupravu, smatra da 
od Ministarstva prosvjete treba zatražiti garancije i podijeliti troškove.  

Odbornica Jarmila Radović navodi da je problem školstva u Novom gorući već duži niz godina, 
ali da je uvjek postojala dobra saradnja s Ministarstvom. Navodi da je ovo prelazno rješenje, i u tom 
smislu potrebno je učenicima omogućiti bezbjedno školovanje, dok Ministarstvo ne iznađe potrebna 
rješenja. Napori lokalne samouprave su za svaku pohvalu,  a ulaganje će se isplatiti jer će lokalna 
samouprava moći da koristi navedene prostorije. 

Odbornik Boris Seferović ističe da je lokalna samouprava i u prethodnom periodu uvijek 
pomagala i izlazila u susret zahtjevima predškolskih i školskih ustanova, jer se radi o djeci Herceg 
Novog, ali da treba ispitati i da li je objekat ŠC “Ivan Goran Kovačić” bezbjedan za upotrebu, zbog 
neposredne blizine vrtića JU “Naša radost” i OŠ “Milan Vuković”. Takođe smatra da bi Ministarstvo 
prosvjete trebalo da snosi polovinu troškova za uređenje prostorija. 

Odbornica Gordana Rajović navodi da se radi o veoma osjetljivoj temi, o najmlađim građanima 
Herceg Novog i da je lokalna samouprava morala da iznađe sredstva kako bi istima pomogla i 
omogućila da se što lakše prilagode školi i budućim obavezama. Takođe navodi da će lokalna 
samouprava insistirati na izgradnji osnovne škole u Igalu.  

Odbornik Mirko Mustur ističe da je pitanje školstva isključivo u nadležnosti Ministarstva 
prosvjete, a što se tiče ponuđenog rješenja da se viši razredi OŠ “Milan Vuković” smjeste u sklopu 
upravne zgrade “Prvoborca”, predlaže da se iz bezbjedonosnih razloga ulazna vrata izmjeste sa zadnje 
strane. 

Andrija Radman navodi da će kapitalnim budžetom za 2017. godinu biti predvidjena izgradnja 
osnovne škole u Igalu, nakon čega je uslijedio niz replika između predsjednika Skupštine i odbornika 
Obrada Gojkovića. 

Odbornica Danijela Đurović navodi da je problem školstva u Herceg Novom goruće pitanje već 
duži niz godina, a pogotovo cijeneći činjenicu da je zatvaranjem vrtića JU “Naša radost” i OŠ “Milan 
Vuković”, preko 1000 djece ugroženo jer nastavu nije moguće organizovati shodno postojećim 
kapacitetima. Navodi da je neophodno pomoći i obezbjediti uslove da se prevaziđe postojeća situacija, 
ali i da je opravdana svaka rasprava i kritika, s obzirom da je bila obaveza Ministarstva prosvjete, a ne 
lokalne samouprave da rješava navedene probleme. Navodi da će Skupština biti jednoglasna po 
pitanju zaključaka, ali da bi trebala da postoji i odgovornost države po pitanju oslobažanja obaveze 
plaćanja PDV-a u iznosu od  30.000,00 eura, i u tom smislu predlaže sledeći zaključak: “Skupština 
opštine Herceg Novi traži od Vlade Crne Gore da pokrene proceduru za oslobađanje Opštine Herceg 
Novi plaćanja PDV-a na investiciju uređenja prostora za privremeno funkcionisanje vrtića JPU „Naša 
radost“ na Savini i JU OŠ „Milan Vuković“. U daljem izražava zabrinutost sa budućim funksionisanjem 
JU “Dnevni centar”, te postavlja pitanje šta će biti sa korisnicima “Dnevnog centra” uzrasta od 18-27 
godina. Takođe, navodi i da joj je žao što nije realizovana investicija izgradnje Dnevnog centra u 
Sutorini. 

Odbornik Nikša Gojković navodi da će pitanje riješavanja problema školstva iziskivati više 
vremena nego što se misli, a da će Klub odbornika “Građanski savez” podržati predloge zaključaka i 
biti maksimalno konstruktivan. Što se tiče troškova za adaptaciju prostorija, treba zahtijevati od 
Ministarstva prosvjete da se maksimalno uključi i garantuje da će snositi polovinu troškova. Što se tiče 
vlasnika “Prvoborca” ističe da je isti prepoznao svoj interes, te predlaže da se oformi Komisija koja će 
sagledati ovo pitanje i pratiti realizaciju planiranih aktivnosti. 

Odbornica Žaklina Babović navodi da je država od privatizacionih aranžmana na području 
Opštine Herceg Novi prihodovala značajna sredstva, i da bi dio istih trebala da vrati gradu i građanima, 
a ne da zbog politike ispaštaju roditelji i djeca Herceg Novog. 

Odbornik Slobodan Radović izražava zadovoljstvo što su odbornici, bez obzira na partijsku 
pripadnost, saglasni oko ovog gorućeg problema i oko potrebe da se iznađe najbolje moguće rješenje 
po pitanju daljeg funkcionisanja školstva na teritoriji Opštine Herceg Novi. Smatra, da je u trenutku 
kada je bilo veoma teško iznaći rješenje, lokalna samouprava, uložila veliki napor  i ponudila isto. U 
daljem, se u ime Kluba odbornika Demokratske partije socijalista zahvaljuje vlasnicima objekata koji 
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su imali razumijevanja za ovo goruće pitanje, i ustupili iste po veoma povoljnim uslovima, i u tom 
smislu će Klub podržati predlog koji je pripremila lokalna samouprava. 

Odbornik Željko Vavić navodi da Klub odbornika “Izbor” razumije problem i nastalu situacijum 
te da smatra da su ponuđenja rješenja u ovom trenutku najbolja, ali da skreće pažnju na činjenicu da 
je u blizini upravne zgrade “Prvoborac” nalazi kružni tok i velika frekvencija saobraćaja, a u prizemlju 
kafić i prodavnica, te cijeneći navedeno, a iz bezbjedonosnih razloga, predlaže da se ulaz u objekat 
predvidi sa zadnje strane, kao i da se oslobodi parking ispred samoposluge. 

Andrija Radman navodi da uvažava predlog većine odbornika oko učešća Ministarstva 
prosvjete, ali da je u ovom trenutku lokalna samouprava operativnija po pitanju brzine djelovanja, te 
predlaže da lokalna samouprava zbog hitnosti krene sa adaptacijom prostorija, a da se naknadno sa 
Ministarstvom dogovori regulisanje međusobnih odnosa. U daljem navodi da što se tiče funkcionisanja 
“Dnevnog centra”, lokalna samouprava je postigla dogovor sa roditeljima, raspisan je javni poziv, a kao 
krajnje rješenje nudi se prostor od 200 m2 na Savini, bivši Kubus, za boravak lica uzrasta od 18-27 
godina. 

Odbornik Obrad Gojković navodi da opozicija nije bila uključena u iznalaženje rješenja ali da 
jeste vjerovatno bi ponudila odgovarajuća rješenja. U daljem predlaže sledeći zaključak: Skupština 
opštine Herceg Novi zadužuje nadležni skupštinski odbor za društvene djelatnosti  da zajedno sa 
predstavnicima prosvjete, savjeta roditelja i nadležnim Sekretarijatom, koordiniše izradu predloga 
odluke kojim bi se od nadležnih državnih institucija tražila prioritetna realizacija kapitalnih investicija 
u obrazovno vaspitnim ustanovama na teritoriji Opštine Herceg Novi i takav predlog Odluke uputili u 
skupštinsku proceduru, najkasnije do 15.09.2016. godine. 

Odbornica Jarmila Radović još jednom ponavlja da su ponuđena rješenja samo privremena 
dok Ministarstvo ne iznađe odgovarajući modus da prevaziđe postojeću situaciju, ali da ono što je 
zasigurno jeste da će kapitalnim budžetom za 2017.g. biti predviđena izgradnja osnovne škole u Igalu. 

Predsjedavajući je dao pauzu u trajanju od 15 minuta, radi održavanja sjednice Kolegijuma 
predsjednika Skupštine, radi zajedničkog formiranja predloga zaključaka, pri čemu je rad sjednice 
prekinut u 10,40 i nastavljen u 11,30 časova, uz konstataciju da sjednici prisustvuje dovoljan broj 
odbornika za punovažan rad i odlučivanje. 

Predsjedavajući je upoznao prisutne sa sledećim predlozima zaključaka: ZAKLJUČAK BR. 1.- 
Cijeneći da je problem predškolskih i školskih ustanova  isključiva nadležnost  i obaveza Ministarstva 
prosvjete, cijeneći aktuelnu situaciju, a u cilju urgentnog rješavanja vanredne situacije u Opštini Herceg 
Novi i javnog interesa, Opština Herceg Novi izražava punu spremnost za učešće u obezbjeđivanju 
uslova i prostora za nesmetano funkcionisanje vrtića JPU „Naša radost“ Savina i JU OŠ „Milan Vuković“. 

ZAKLJUČAK BR. 2   - Skupština opštine Herceg Novi zadužuje nadležni skupštinski odbor za 
društvene djelatnosti  da zajedno sa predstavnicima prosvjete, savjeta roditelja i nadležnim 
Sekretarijatom, koordiniše izradu predloga odluke kojim bi se od nadležnih državnih institucija tražila 
prioritetna realizacija kapitalnih investicija u obrazovno vaspitnim ustanovama na teritoriji Opštine 
Herceg Novi i takav predlog Odluke uputili u skupštinsku proceduru, najkasnije do 15.09.2016. godine. 

ZAKLJUČAK BR. 3 – Skupština opštine Herceg Novi obavezuje izvršni organ lokalne samouprave 
da u što kraćem roku obezbjedi sprovođenje procedura i finansiranje: 
-  adaptacija prostora za potrebe JPU „Naša radost“ Savina u školskom centru „Ivan Goran 
Kovačić“, okvirnog iznosa 80.000,00 eura sa pratećim radovima adaptacije pratećih prostorija u 
objektu u iznosu do 100.000,00 eura. 
- Za adaptaciju prostora te smještaj učenika OŠ „Milan Vuković“ u bivšoj upravnoj zgradi 
„Prvoborca“ u iznosu koji će biti utvrđen nakon izrade premjera i predračuna radova, kao i u 
obezbjeđivanju uslova i obezbjeđenja sredstava za troškove zakupa kroz prebijanje međusobnih 
potraživanja i obaveza između zakupodavca i Opštine Herceg Novi.  
- Za adaptaciju prostora u Domu omladine Stari grad za potrebe smještaja dijela učenika OŠ 
„Milan Vuković“ 
Sve prethodno uz poštovanje pozitivnih zakonskih propisa, a naročito Zakona o javnih nabavkama. 
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ZAKLJUČAK BR.4- Skupština opštine Herceg Novi traži od Vlade Crne Gore da pokrene 
proceduru za oslobađanje Opštine Herceg Novi plaćanja PDV-a na investiciju uređenja prostora za 
privremeno funkcionisanje vrtića JPU „Naša radost“ na Savini i JU OŠ „Milan Vuković“. 

ZAKLJUČAK BR. 5. - Skupština opštine Herceg Novi formira tim za praćenje sprovođenja 
aktivnosti na adaptaciji prostora za funkcionisanje vrtića JPU „Naša radost“ Savina i JU OŠ „Milan 
VUković“, i to:  

-Jarmila Radović 
- Blago Radanović 
- Boris Seferović 
- Vladimir Gardašević i  
- Tatjana Vuković. 
Predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno, uz 27 glasova “za”, usvojila 

zaključak br.1. 
Predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno, uz 27 glasova “za”, usvojila 

zaključak br.2. 
Predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno, uz 27 glasova “za”, usvojila 

zaključak br.3. 
Predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno, uz 27 glasova “za”, usvojila 

zaključak br.4. 
Predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno, uz 27 glasova “za”, usvojila 

zaključak br.5. 
 

II 
Predlog Odluke o upotrebi sredstava stalne budžetske rezerve 

 
Nakon uvodnog izlaganja Irene Vučković, v.d.sekretara Sekretarijata za finansije, turizam i 

ekonomski razvoj po Predlogu Odluke, Andrija Radman je predložio da se u članu 1 stav 3 briše, 
odnosno  da se izmjesti u obrazloženje odluke, što je predlagač prihvatio. 

Odbornica Gordana Rajović pozdravlja odluku o jednokratnoj pomoći, jer je to prije svega 
jednokratna mjera za zaposlene u PZU Opšta bolnica Meljine, koji nemaju sredstava za osnovne 
životne potrebe, a rade predano i svakodnevno spašavaju živote. Iako se radi o minimalnoj pomoći, to 
je dobar gest lokalne samouprave kojoj je u interesu da bolnica ostane u sistemu javnog zdravstva, 
iako je nedavno blokirala račun te ustanove, kao jedna od brojnih povjerilaca. 

Odbornik Obrad Gojković navodi da će Klub odbornika “Demokrate” podržati Predlog Odluke, 
te da je prilikom privatizacije bolnice Meljine zatražio od nadležnog Ministastva garancije i iste dobio, 
da će bolnica ostati u okviru sistema javnog zdravstva, kao i da je Klub nedavno uputio otvoreno pismo 
Ministru zdravlja upozoravajući ga na dešavanja unutar navedene ustanove te da nije dobio nikakve 
odgovore. Smatra da to što po navedenom problemu ne reaguju nadležne institucije, izaziva sumnju 
da iza svega stoje moćni lobiji koji ne dopuštaju da se problem riješi, a sve zbog potrebe da se domognu 
atraktivne lokacije sa kojima raspolaže PZU Opšta bolnica Meljine. Smatra da stečaj PZU Opšta bolnica 
Meljine ne može biti rješenje, te predlaže sledeći zaključak: “Skupština opštine Herceg Novi hitno traži 
organizovanje sastanka predstavnika Opštine Herceg Novi, koji bi činili predsjednica Opštine, 
predsjednik Skupštine opštine sa predstavnicima Ministarstva finansija, Ministarstva zdravlja, Fonda 
za zdravstvo, sindikata i vlasnika bolnice Meljine, sa zahtjevom da se obezbjedi funkcionisanje bolnice 
Meljine do raskida privatizacije. Od Fonda za zdravstvo, Ministarstva finansija, Ministarstva zdravlja 
traži se da se finansijska sredstva, oprema i ljekovi koje posjeduje Ministarstvo zdravlja, direktno 
usmjere prema izmirenju zarada zaposlenima u bolnici Meljine i opremi bolnice sa medicinskim 
sredstvima za normalno funkcionisanje iste u sledećem periodu, do raskida privatizacije”. 

Odbornica Gordana Rajović navodi da je Vojnoj bolnici svojevremeno država dotirala 
400.000,00 eura, i da je bolnica funkcionisala odlično, a od privatizacije država dotira 2,5 miliona eura 
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i bolnica ne funkcioniše, te postavlja pitanje, na šta je i na koji način menadžment bolnice trošio 
navedena sredstva. 

Odbornik Obrad Gojković navodi da je PZU Opšta bolnica Meljine godišnje od Fonda za 
zdravstvo dobijala 2,5 miliona eura, te da treba usloviti nadležne da navedeni novac usmjeri na 
izmirenje zarada zaposlenima i opskrbljavanje bolnice sa svim potrebnim do raskida ugovora o 
privatizaciji. U tom smislu zvanična inicijativa mora poteći iz Opštine, i o ishodima sastanka potrebno 
je obavijestiti javnost. 

Odbornik Mladen Ivanović se usaglasio sa odbornikom Obradom Gojkovićem i u tom smislu 
predložio 2 zaključka: “Predlaže se Vladi Crne Gore da hitno raskine ugovor o privatizaciji Vojne bolnice 
Meljine” i “predlaže se Vladi Crne Gore da hitno razmotri mogućnost zajedničkog upravljanja Crne 
Gore i opštine Herceg Novi vojnom bolnicom Meljine, u skladu sa članom 18 stav 1 tačka 3 Zakona o 
zdravstvenoj zaštiti”. 

Odbornica Danijela Đurović navodi da je tragično što ova Skupština već godinama raspravlja o 
problemu bivše Vojne bolnice Meljine, i donosi zaključke da se raskine ugovor o privatizaciji i bolnica 
vrati u sistem javnog zdravstva, na šta država očigledno nema sluha. Na zasijedanju se čulo da je 
imovina bolnice pod hipotekom, i da bolnica otežano funkcioniše usled brojnih obaveza i dugova 
prema raznim dobavljačima, da bi s druge strane bivši menadžment bolnice nagrađen sa ministarskim 
i direktorskim funkcijama, te se postavlja pitanje da li je bivši menadžment bolnice imao saglasnost 
države za takve aktivnosti, za koje smatra da su protivzakonite. S druge strane bolnica zahvaljujući 
kadru i njihovoj požrtvovanosti uprkos, egzistencijalnim problemima zaposlenih i nedostatku osnovnih 
uslova za rad, funkcioniše kako tako. Navodi da je jedino moguće rješenje da se bolnica vrati gradu i 
građanima, kroz sistem javnog zdravstva i da se načinom na koji se nastoji pomoći sindikatu bolnice, 
ništa ne rješava, s obzirom na situaciju u koju se bolnica nalazi. 

Odbornica Žaklina Babović navodi da se direktorka bolnice neposredno prije blokade računa 
obratila lokalnoj samoupravi sa zahtjevom da bolnica obaveze koje se odnose na porez na 
nepokretnosti plaća na rate, te u tom smislu postavlja pitanje da li postoji mogućnost da im se 
predviđena sredstva vrate kako bi izmirili obaveze prema zaposlenima a da im se odobri plaćanje 
poreza na nepokretnosti na rate. 

Odbornik Miloš Konjević navodi da Klub odbornika “Novska lista” daje punu podršku sindikatu 
i menadžmetnu bolnice Meljine, s obzirom da zaposleni od aprila mjeseca nisu primili naknade za svoj 
rad. U daljem navodi da je pomoć koju je Opština opredijelila bolnici minimalna i da ne zna koliko će 
joj pomoći u uslovima u kojima se ista nalazi, u tom smislu predlaže sledeći zaključak: “Da se formira 
skupštinska radna grupa sačinjena od predstavnika svih klubova odbornika radi pomoći sindikatu i 
menadžmentu bolnice Meljine u rješavanju problema bolnice Meljine.” 

Predsjedavajući je pozvao odbornika Miloša Konjevića da koriguje predlog zaključka iz razloga 
što iz istog nije jasno ko će delegirati predstavnike, nakon čega je odbornik Miloš Konjević naveo da je 
potrebno da svi klubovi dostave Službi Skupštine predlog za člana radnog tijela, te je isto uvršteno u 
predlog zaključka. 

Odbornik Slobodan Radović navodi da u potpunosti dijeli mišljenje kolega odbornika koji su 
govorili o potrebi rješavanja problema u Opštoj bolnici Meljine i omogućavanja njenog nesmetanog 
funkcionisanja, ali da je problem prepoznat i na državnom nivou i u tom smislu obavještava javnost da 
će u toku dana bolnicu posjetiti potpredsjednik Vlade Petar Ivanović i ministar zdravlja Budimir Šegrt, 
koji će razgovarati sa zaposlenima, nakon čega će uslijediti sastanak na višem nivou, izrazivši uvjerenje 
da će problem brzo biti i riješen na način na koji građani željno očekuju, a to je da bolnica bude 
sačuvana i u funkciji opšteg interesa za sve građane i sve zaposlene u bolnici Meljine, kao i da će se  
uskoro oglasiti i Savjet za privatizaciju koji ozbiljno razmatra ispunjenost ugovora o privatizaciji . 

U drugom krugu rasprave za riječ se javio odbornik Obrad Gojković koji je tom prilikom naveo 
da se problem riješavanja bolnice Meljine nastoji izmijestiti van institucija, što potvrđuje i činjenica da 
se ne pristupa raskidu ugovora o privatizaciji. U daljem navodi da svoj prvobitni predlog zaključka 
dopunjava da sastanku treba da prisustvuje i jedan predstavnik opozicije. 
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Nakon niza replika između odbornika Obrada Gojkovića i odbornice Gordane Rajović za riječ 
se javila odbornica Ljiljana Bojanić koja je tom prilikom navela da su sve privatizacije odrađene na 
brzinu, nenamjenski, neplanski, pri čemu se nije gledalo dugoročno kao i da se u poslednje vrijeme 
često čuju ružne kvalifikacije zbog svega onoga što nedostaje bolnici, pri čemu su često pacijenti u 
obavezi da sami pribavljaju ljekove. Ono sa čim se ne slaže jeste izjava onog ko je pokrenuo peticiju da 
se sačuva bolnica Meljine da im ne treba pomoć političkih stranaka. U daljem ističe da je zdravstvo  u 
Crnoj Gori na niskim granama, o čemu svjedoče žute kutije raspoređene po cijelom gradu, sa molbom 
da se građani uključe i svojom humanošću pomognu svojim sugrađanima i time dobiju pravo na život. 
Takođe navodi da je potrebno da bolnica nadalje funkcioniše kroz sistem javnog zdravstva. 

Uz 18 glasova “za”, 1 glas “protiv” i  1 glas “uzdržan”, Skupština je usvojila predlog zaključka 
odbornika Obrada Gojkovića. 

Uz 22 glasa “za”, jednoglasno, Skupština je usvojila zaključak br. 1 odbornika Mladena 
Ivanovića. 

Uz 16 glasa “za” i 5 glasova “uzdržan”, Skupština je usvojila zaključak br. 2 odbornika Mladena 
Ivanovića. 

Uz 23 glasa “za”, jednoglasno, Skupština je usvojila zaključak odbornika Miloša Konjevića. 
Predsjednik Skupštine je konstatovao da je povodom Predloga Odluke o upotrebi sredstava 

stalne budžetske rezerve, Skupština usvojila sledeće 
Z A K LJ U Č K E 

1. DONOSI SE Odluka o upotrebi sredstava stalne budzetske rezerve, u predloženom 
tekstu. (jednoglasno, uz 26 glasova “za”). 

2. Skupština opštine Herceg Novi hitno traži organizovanje sastanka predstavnika 
Opštine Herceg Novi, koji bi činili predsjednica Opštine, predsjednik Skupštine opštine i 1 predstavnik 
opozicije sa predstavnicima Ministarstva finansija, Ministarstva zdravlja, Fonda za zdravstvo, sindikata 
i vlasnika bolnice Meljine, sa zahtjevom da se obezbjedi funkcionisanje bolnice Meljine do raskida 
privatizacije. Od Fonda za zdravstvo, Ministarstva finansija, Ministarstva zdravlja traži se da se 
finansijska sredstva, oprema i ljekovi koje posjeduje Ministarstvo zdravlja, direktno usmjere prema 
izmirenju zarada zaposlenima u bolnici Meljine i opremi bolnica sa medicinskim sredstvima za 
normalno funkcionisanje iste u sledećem periodu, do raskida privatizacije.(uz 18 glasova “za”, 1 glas 
“protiv” i 1 glas “uzdržan”) 

3. Predlaže se Vladi Crne Gore da hitno raskine ugovor o privatizaciji Vojne bolnice 
Meljine.(jednoglasno ,uz 22 glasa “za”) 

4. Predlaže se Vladi Crne Gore da hitno razmotri mogućnost zajedničkog upravljanja 
Crne Gore i opštine Herceg Novi vojnom bolnicom Meljine, u skladu sa članom 18 stav 1 tačka 3 Zakona 
o zdravstvenoj zaštiti.(uz 16 glasova “za” i 5 glasova “uzdržan”). 

5. Da se formira skupštinska radna grupa sačinjena od predstavnika svih klubova 
odbornika radi pomoći sindikatu i menadžmentu bolnice Meljine u rješavanju problema bolnice 
Meljine. Odbornički klubovi su u obavezi da Službi skupštine dostave predlog imena za predstavnike 
radne grupe. 

 
III 

Predlog Odluke o prenosu ovlašćenja 
 

Kako nije bilo predlagača, predsjednik Skupštine je odložio raspravu po Predlogu Odluke o 
prenosu ovlašćenja, do pristizanja istog, te se prešlo na sledeću tačku dnevnog reda a to je Izbor i 
imenovanja. 
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IV 
Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku Upravnog odbora  Javne ustanove „Dnevni 

centar za djecu sa smetnjama i teškoćama u razvoju“ Herceg Novi, broj 309 od 15.07.2015. godine 
 

U otvorenoj raspravi za riječ se javila odbornica Danijela Đurović koja je tom prilikom istakla 
da joj je drago što se poslije godinu dana od donošenja Odluke Upravnog odbora JU “Dnevni centar”, 
na dnevnom redu Skupštine našao Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku Upravnog odbora 
Javne ustanove “Dnevni centar, prije svega što se radi o imenovanju dosadašnje direktorice Javne 
ustanove Dragice Kosić, koja je u svom prethodnom angažmanu pokazala izuzetnu stručnost i 
profesionalnost, što potvrđuje i činjenica da je uspjela kroz razne projekte da obezbjedi značajna 
sredstva za ustanovu, izradila idejno rješenje za izgranju novog Dnevnog centra itd, te je isto 
preporučuje da i dalje nastavi sa radom na ovoj poziciji. Iako je u međuvremenu tadašnji Upravni odbor 
upućivao niz akata nadležnim organima lokalne samouprave, usled različitih mišljenja i neslaganja, u 
jednom trenutku je bilo dovedeno u pitanje funkcionisanje Javne ustanove Dnevni centar, da bi nakon 
određenih aktivnosti sudskih organa došlo do toga da se ovaj Predlog Odluke ipak nađe na dnevnom 
redu ove Skupštine. Smatra da bi odbornici trebali da podrže navedeni Predlog Odluke i izaberu 
Dragicu Kosić za rukovodioca JU “Dnevni centar”. 

Odbornica Tamara Vukašinović navodi da predloženi kandidat za rukovodioca Javne ustanove 
“Dnevni centar” upotpunosti svojim referencama, sposobnošću i profesionalnošću odgovara 
zahtjevima i potrebama korisnika navedene ustanove, što je i pokazala u svom dosadašnjem radnom 
angažmanu, te predlaže da Skupština podrži navedeni Predlog Odluke. 

Kako više nije bilo zainteresovanih za raspravu,odbornik Mladen Ivanović je u ime Kluba 
odbornika “Izbor” zatražio pauzu u trajanju od 5 minuta radi konstultacija Kluba pri čemu je rad 
Skupštine prekinut u 13,00 časova i nastavljen u 13,15 časova uz konstataciju da sjednici prisustvuje 
dovoljan broj odbornika za punovažan rad i odlučivanje. 

Predsjedavajući je stavio na izjašnjavanje dati Predlog Odluke i konstatovao da je Skupština uz 
23 glasa “za” i 3 glasa “uzdržan”,usvojila sledeći 

Z A K LJ U Č A K 
DONOSI SE Odluka o davanju saglasnosti na Odluku Upravnog odbora Javne ustanove “Dnevni 

centar za djecu sa smetnjama i teškoćama u razvoju” Herceg Novi, broj 309 od 15.07.2015. godine, u 
predloženom tekstu. 

 
Predsjedavajući je konstatovao da je Skupština uz 21 glas “za” i 5 glasova “uzdržan”,usvojila 

sledeći 
Z A K LJ U Č A K 

DONOSI SE Rješenje o imenovanju Žirija za dodjelu nagrada i Povelje Opštine Herceg Novi, u 
predloženom tekstu. 

V 
Predlog Odluke o donošenju Urbanističkog projekta „Mimoza Estate“ u Igalu 

 
Predsjedavajući je podsjetio odbornike na je Kolegijumu predsjednika Skupštine zauzet stav 

da se o tačkama V, VI , VII I VIII, zbog srodnosti i potrebe racionalizacije rada Skupštine, vodi 
objedinjena rasprava a pojedinačno izjašnjava po tačkama dnevnog reda. 

Odbornik Mirko Mustur predlaže da Skupština donese odluku da se objekat mjesne kapele 
“Đenović” oslobodi plaćanja naknade za komunalno opremanje građevinskog zemljišta, nakon čega  
mu je od strane  vd. sekretara Sekretarijata za prostorno planiranje i izgradnju dato pojašnjenje da je 
izgradnja takvog objekta, shodno postojećoj zakonskoj regulativi, oslobođena plaćanja iste. 

Predsjedavajući je konstatovao da je Skupština bez rasprave, uz 26 glasova “za”  i 1 glas 
“uzdržan”, usvojila sledeći 
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Z A K LJ U Č A K 
DONOSI SE Odluka o donošenju Urbanističkog projekta „Mimoza Estate“ u Igalu,u 

predloženom tekstu.  
VI 

Predlog Odluke o utvrđivanju lokacije za rekonstrukciju lokalnog objekta od opšteg interesa- 
mjesne kapele u Đenovićima, Opština Herceg Novi 

 
Predsjedavajući je konstatovao da je Skupštine bez rasprave uz 27 glasova “za”  (jednoglasno), 

usvojila sledeći 
Z A K LJ U Č A K 

DONOSI SE Odluka o utvrđivanju lokacije za rekonstrukciju lokalnog objekta od opšteg 
interesa- mjesne kapele u Đenovićima, Opština Herceg Novi, u predloženom tekstu. 

 
VII 

Predlog Odluke o utvrđivanju lokacije  za izgradnju distributivne mreže naponskog nivoa od 
10kV "Klinci-Mrkovi", kao lokalnog objekta od opšteg interesa 

 
Predsjedavajući je konstatovao da je Skupština  bez rasprave uz 27 glasova “za”  (jednoglasno), 

usvojila sledeći 
Z A K LJ U Č A K 

DONOSI SE Odluka o utvrđivanju lokacije  za izgradnju distributivne mreže naponskog nivoa 
od 10kV "Klinci-Mrkovi", kao lokalnog objekta od opšteg interesa, u predloženom tekstu. 

 
VIII 

Predlog Odluke o određivanju lokacije za izgradnju lokalnog objekta od opšteg interesa, 
objekta ruralnog razvoja, turističkog- ruralnog kompleksa „Klub zdravlja i uživanja“ na lokaciji koja se 

sastoji od katastarske parcele broj 1945/1 K.O. Podi, Opština Herceg Novi 
 

Predsjedavajući je konstatovao da je Skupština bez rasprave uz 26 glasova “za”  i 1 glas 
“uzdržan”, usvojila sledeći 

 
Z A K LJ U Č A K 

DONOSI SE Odluka o određivanju lokacije za izgradnju lokalnog objekta od opšteg interesa, 
objekta ruralnog razvoja, turističkog- ruralnog kompleksa „Klub zdravlja i uživanja“ na lokaciji koja se 
sastoji od katastarske parcele broj 1945/1 K.O. Podi, Opština Herceg Novi, u predloženom tekstu. 

 
IX 

Predlog Odluke o prodaji katastarskih parcela br.2578/2 i 2580/2 sve u K.O. Topla radi 
kompletiranja urbanističke parcele. 

  
Predsjedavajući je konstatovao da je Skupština bez rasprave uz 27 glasova “za” (jednoglasno), 

usvojila sledeći 
Z A K LJ U Č A K 

DONOSI SE Odluka o prodaji katastarskih parcela br. 2578/2 i 2580/2 sve u K.O. Topla radi 
kompletiranja urbanističke parcele, u predloženom tekstu. 
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X 
Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku odbora direktora DOO „Vodovod i 

kanalizacija“ Herceg Novi broj 52/1 od 01.06.2016. godine. 
 

Predsjedavajući je konstatovao da je Skupština bez rasprave uz 22 glasa “za” i 5 glasova 
“uzdržan”,usvojila sledeći 

Z A K LJ U Č A K 
DONOSI SE Odluka o davanju saglasnosti na Odluku Odbora direktora DOO “Vodovod i 

kanalizacija” Herceg Novi broj 52/1 od 01.06.2016. godine, u predloženom tekstu. 
 

XI 
Predlog Odluke o organizaiji i načinu obavljanja auto-taksi prevoza na teritoriji Opštine 

Herceg Novi 
 

Uvodno izlaganje po Predlogu Odluke podnio je Ilija Peulić, sekretar Sekretarijata za 
komunalne djelatnosti i ekologiju, nakon čega se proceduralno javio odbornik Obrad Gojković koji je 
tom prilikom naveo da je pored resornog sekretara trebao da prisustvuje i neko od pravnika, kako bi 
dao pojašnjenje na koji način je formirana odluka, kakva su bila rješenja iz ove oblasti u prethodnom 
periodu, kakve su bile izmjene navedene odluke u toku njene geneze i šta će ista značiti za regulaciju 
taksi saobraćaja na području Opštine Herceg Novi.  

U otvorenoj raspravi za riječ se javio odbornik Obrad Gojković koji je istakao da je cijena taksi 
prevoza na području Opštine Herceg Novi tri puta skuplja u odnosu na Glavni grad Crne Gore, a sve 
usled monopolskog položaja pojedinih preduzetnika koji se bave ovim poslom. U daljem postavlja 
pitanje koliko ima registrovanih taksi prevoznika na području Opštine Herceg Novi koji obavljaju ovu 
djelatnost sa jednim vozilom i koliko ima registrovanih privrednika, da li se prilikom izrade Predloga 
odluke konsultovao Zakon o zaštiti poslovne konkurencije, posebno članova 14 i 15, kakva je danas i 
kako će Odluka uticati na buduću strukturu taksi prevoza. Navodi da je pohvalno što je obrađivač 
uvažio sugestije Odbora za statut i propisa i izbrisao član 38, i alineju 1 u članu 1 Predloga Odluke, ali 
isto tako ukazuje i na neustavnost poslednje alineje u članu 10 Predloga Odluke i predlaže njegovo 
brisanje. 

Odbornik Špiro Vuković navodi da se slaže sa odbornikom Obradom Gojkovićem i navodi da 
poslednja alineja u  članu 10  direktno zadire u temelje Ustava jer je u suprotnosti sa jedinstvom tržišta 
u Crnoj Gori, koje je Ustavom zagarantovano. Navodi da je Odluka urađena napamet i da je istoj 
trebala da prethodi analiza postojećeg stanja i da li isto zadovoljava potrebe grada i građana, i na 
osnovu toga da se iznađe kvalitetno rješenje i donese potrebna Odluka. 

Odbornica Danijela Đurović takođe navodi da je Odbor za statut i propise ukazao na to da 
alineja 1 u članu 7 i član 38, nisu u skladu sa Ustavom Crne Gore, kao i da je opravdano reagovanje 
odbornika na poslednju alineju člana 10 Predloga Odluke, s obzirom da se istom ograničava sloboda 
preduzetništva. Smatra da nije dobar način na koji je koncipiran Predlog Odluke iz razloga što 
omogućava monopolski položaj pojedinim pravnim licima. Zabrinjava i činjenica što se ne može 
razlučiti da li je Program organizovanja taksi prevoza na teritoriji Opštine Herceg Novi na snazi ili ne, 
te u tom smislu traži da se prije izjašnjavanja Skupštine Odbor za statut i propise odredi da li je Program 
na snazi ili nije ili da se odgodi izjašnjavanje po Predlogu Odluke dok se ne definiše pitanje ovog 
pravnog akta. Takođe navodi da Odlukom nije predviđen način i postupak za donošenje Programa 
organizovanja taksi prevoza na teritoriji Opštine Herceg Novi. 

Andrija Radman predsjednik Skupštine daje pojašnjenje da ako je Predsjednik Opštine donio 
Program organizovanja taksi prevoza na teritoriji Opštine Herceg Novi u skladu sa članom 59 Statuta, 
u tom slučaju, nema potrebe dobijanja Saglasnosti od strane Skupštine i isti je na pravnoj snazi sve 
dok se shodno odgovarajućoj proceduri, ne stavi van snage. 
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Odbornik Obrad Gojković skreće pažnju na posledice u slučaju ne poštovanja Zakona o zaštiti 
poslovne konkurencije, gdje su propisane kazne u iznosu od 500,00 do 5.000,00 eura po danu za 
prekršioca. 

Nakon određenih pojašnjenja od strane Ilije Peulića, za riječ se javila odbornica Danijela 
Đurović koja je tom prilikom navela da se članom 14. Predloga Odluke ograničava broj vozila i 
onemogućava konkurentnost, te u tom smislu predlaže da se član 14. Predloga Odluke, briše, a da član 
13. glasi:” radi ostvarivanja uslova za organizaciju taksi prevoza, Skupština opštine Herceg Novi na 
predlog nadležnog organa za poslove saobraćaja, donosi Program organizovanja taksi prevoza na 
teritoriji Opštine Herceg Novi. Program iz prethodnog stava sadrži: analizu potreba za taksi prevozom, 
optimalno organizovanje taksi prevoza u skladu sa saobraćajno tehničkim uslovima, broj taksi stajališta 
sa brojem taksi mjesta i druge elemente neophodne za donošenje Programa. Program se donosi sa 
rokom važenja od dvije godine. 

Kako više nije bilo zainteresovanih za raspravu, predsjedavajući je stavio na izjašnjavanje 
predlog amandmana odbornice Danijele Đurović da se briše član 14 Predloga Odluke, i konstatovao 
da uz 10 glasova “za” i 18 glasova “protiv”, isti nije usvojen. 

Predsjedavajući je stavio na izjašnjavanje predlog amandmana odbornice Danijele Đurović koji 
se odnosi na izmjene člana 13. Predloga Odluke, i konstatovao da uz 11 glasova “za”, 16 glasova 
“protiv” i 1 glas “uzdržan”, isti nije usvojen. 

Predsjedavajući je stavio na izjašnjavanje Predlog Odluke i konstatovao da je Skupština u 18 
glasova “za”, 1 glas “protiv” i 8 glasova “uzdržan”, usvojila sledeći 

 
Z A K LJ U Č A K 

DONOSI SE Odluka o organizaciji i načinu obavljanja auto-taksi prevoza na teritoriji Opštine 
Herceg Novi, uz sledeće izmjene: 

- u članu 7 stav 1 alineja 1, briše se; 
- u članu 10 stav 2 alineja 4, briše se, 
- član 38, briše se. 
 
Predsjedavajući se u skladu sa dogovorom sa Kolegijuma zahvalio prisutnima na saradnji i 

prekinuo rad sjednice Skupštine u 14,30 časova, te istakao da će odbornici o nastavku zasijedanja XXII 
redovne sjednice biti naknadno obavješteni. 

 
 v.d. SEKRETARA      PREDSJEDNIK 
           Milovan Benderać     Andrija Radman 


